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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

De nieuwe stikstof plannen die op 10 junijl. door het huidige kabinet zijn gepresenteerd zet de
agrarische sector op zijn kop. Het onrecht wat wordt aangedaan om hardwerkende mensen het
toekomstperspectief van hun bedrijf te ontnemen, is onmenselijk. De ingekleurde landkaart van
Minister Van de Wal zorgt voor onrust en vele vraagtekens. Daarnaast is deze ingekleurde landkaart
opgesteld op basis van aannames en rekenmodellen, waarbij tevens verouderde data is venrerkt.
Hoe kunnen ondernemers op basis hiervan hun toekomst laten varen? Met welke reductiewaarden
hebben de ondernemers te maken en in welke kleur vallen de locaties? ls er nog wel
toekomstperspectief voor de ondernemers in onze gemeente? Kunnen de ondernemers nog

doorgaan met bedrijfsovername met hun bedrijfsopvolger? Wat voor maatregelen moeten
ondernemers nemen om hun bedrijf voort te mogen zetten? Allemaal vragen die ondernemers op dit
moment wakker houden van hun goede nachtrust. Graag wil Forum voor Democratie meer
duidelijkheid hierover.

Forum voor Democratie heeft hierover de volgende vragen

Kan het college de raad precies informeren over wat de stikstof plannen gaan betekenen voor
gemeente Roosendaal . Zo ja, kan het college ook aangeven wat dit per locatie gaat
betekenen? Zo nee, wanneer kan de raad deze informatie wel verwachten?
Mochten de huidige stikstof plannen doorgezet worden, deelt het college ook de mening dat
ondernemers ondersteund moeten worden in de beste keuze maken voor hun bedrr¡t? Zo ja,
hoe gaat de gemeente dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet?
Mochten de huidige stikstof plannen doorgezet worden, deelt het college ook de mening dat
het uitkopen van ondernemers geen doel moet zijn, maar er gestuurd moet worden op
innovaties en behoud van bedrijfstechnisch gezonde bedrijven in gemeente Roosendaal?
Wanneer gaat de gemeente in gesprek met de gedupeerde ondernemers en wanneer wordt de
raad hiervan op de hoogte gebracht?

Namens de fractie van Forum voor Democratie,

Corrie van Leezem, Frits Koopmans, Diana Kerseboom
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.Kan het coltege de raad precies informeren over wat de stikstof plannen gaan betekenen voor

gemeente Roosendaal. Zo ja, kan het cottege ook aangeven wat dit per locatie gaat betekenen? Zo

nee, wanneer kan de raad deze informatie welverwachten?

Nee. Momenteel werkt de provincie een plan van aanpak uit voor Brabant en het is nog niet duidelijk

wie hier welke rol in krijgt toebedeeld. Wij verwachten hier in de loop van dit jaar meer duidelijkheid

over te krijgen.

2.Mochten de huidige stikstof ptannen doorgezet worden, deelt het college ook de mening dat

ondernemers ondersteund moeten worden in de beste keuze maken voor hun bedrijf? Zo ia, hoe gaat

de gemeente dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet?

Zie antwoord op vraag 1.

3.Mochten de huidige stikstof plannen doorgezet worden, deelt het college ook de mening dat het

uitkopen van ondernemers geen doel moet zijn, maar er gestuurd moet worden op innovafies en

behoud van bedrijfstechnisch gezonde bedriiven in gemeente Roosendaal?

Zie antwoord op vraag 1.

4.Wanneer gaat de gemeente in gesprek met de gedupeerde ondernemers en wanneer wordt de raad

hiervan op de hoogte gebracht?

Zie antwoord op vraag 1.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De bu
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